
 

  
 Oslo kommune 
 Bydel Østensjø 

 Bydelsadministrasjonen 
 

 
 

Protokoll 5/14 

 

 

Møte: Arbeidsutvalget  

Møtested: Bølerlia 2  

Møtetid: Mandag 01. september 2014 kl. 18.30     

Sekretariat: 23 43 85 89  

 

 

Møteleder: Kristin Sandaker (A)  

   

Tilstede: Kristin Sandaker (A) 

Pål Einar Røch Johansen (A) 

Liv Thorstensen (A) 

Erland Bakke (H) 

Tommy Skjervold (Frp) 

Britt Inglingstad (V), observatør 

 

   

Fra 

administrasjonen 

møtte: 

Tove Stien, bydelsdirektør 

Håkon Kleven, avd. sjef plan og økonomi 

 

   

Møtesekretær: Therese Kloumann Lundstedt  

 

Opprop 

 

Åpen halvtime 

Ingen fremmøtte. 

 

Saker behandlet under møte 

Sak 20 /14  Godkjenning av innkalling og sakskart ................................................................... 1 
Sak 21 /14  Godkjenning av protokoll fra møtet 02.06.2014 ..................................................... 1 

Sak 22 /14  Informasjon fra administrasjonen ........................................................................... 1 
Sak 23 /14  Fremdriftsplan for arbeidet med budsjett 2015 ....................................................... 1 
Sak 24 /14  Oversikt over saker til behandling i møterekke 5/14 .............................................. 1 
Sak 25 /14  Røyking ved inngangspartier til offentlige bygg .................................................... 2 
 

 

Eventuelt 

Ingenting til eventuelt. 
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Sak 20 /14  Godkjenning av innkalling og sakskart 

 

Kristin Sandaker (A) hadde følgende forslag til vedtak 

- Observatøren innvilges tale- og forslagsrett i møtet. 

- Sak «Røyking ved inngangspartier til offentlige bygg» settes på sakskartet. 

 

Vedtak i AU 

Innkalling og sakskart godkjent med følgende tillegg:  

- Observatøren innvilges tale- og forslagsrett i møtet. 

- Sak «Røyking ved inngangspartier til offentlige bygg» settes på sakskartet. 

 

Sak 21 /14  Godkjenning av protokoll fra møtet 02.06.2014 

 

Protokoll fra møtet 02.06.2014 godkjent. 

 

Sak 22 /14  Informasjon fra administrasjonen 

 

Bydelsdirektør, Tove Stien, informerte om følgende:  

- Svarte på spørsmål fra BU-leder vedrørende praksis rundt innkjøp av mat til mottakere 

av hjemmetjenester. Bydelen har ikke handling som en del av tjenesten, men sørger 

for at bruker får den hjelpen vedkommende trenger, bl.a. ved bistand i forbindelse med 

bestilling av mat. 

- Svarte på spørsmål fra Mads Jørgen Lindahl vedrørende samarbeidsavtale mellom 

Plan- og bygningsetaten og bydelene. Administrasjonen oversender ikke henvendelser 

til andre virksomheter med mindre det foreligger BU-vedtak om det. 

 

Avd.sjef plan og økonomi, Håkon Kleven, informerte om følgende: 

- Status økonomi og tjenesteproduksjon. Det ligger an til en forverret årsprognose. Det 

er i all hovedsak barnevern som har en negativ utvikling og øker det prognostiserte 

merforbruket fra 4 mill. kroner til 13,4 mill. kroner fra forrige rapportering. 

- Møtelokaler i Olaf Helsets vei 6. Det mangler fortsatt tilrettelegging av 

inngangspartiet for bevegelseshemmede, derfor blir også kommende BU-møte i 

Bølerlia 2. 

 

Sak 23 /14  Fremdriftsplan for arbeidet med budsjett 2015 

 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak 

Fremdriftsplan budsjett 2015 tilsluttes 

 

Vedtak i AU 

Fremdriftsplan budsjett 2015 tilsluttes 

 

Sak 24 /14  Oversikt over saker til behandling i møterekke 5/14 

 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak 

Oversikt over saker til behandling i møterekke 5/14 ble tatt til orientering. 
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Bydelsdirektør, Tove Stien, hadde følgende forslag til ny sak: 

Sak «Forvaltningsrevisjon om kommunens organisering av sykehjemstjenester - spørsmål til 

bydelsutvalgene» settes på sakskartet til OMK, eldrerådet og BU. 

 

Britt Inglingstad (V) hadde følgende forslag til ny sak: 

Sak «Bestilling av oppstartsmøte - Plogveien 22 og 24 - Wetlesens vei 54» settes på sakskart 

til BMK og BU. 

 

Liv Thorstensen (A) hadde følgende forslag til ny sak 

Sak «Endringer i Arbeiderpartiets gruppe med innvirkning for komite og utvalg» settes på 

sakskartet til BU». 

 

Vedtak i AU 

Oversikt over saker til behandling i møterekke 5/14 ble gjennomgått og tatt til orientering 

med følgende nye saker på sakskartet: 

- sak «Forvaltningsrevisjon om kommunens organisering av sykehjemstjenester - 

spørsmål til bydelsutvalgene» settes på sakskartet til OMK, eldrerådet og BU 

- sak «Bestilling av oppstartsmøte - Plogveien 22 og 24 - Wetlesens vei 54» settes på 

sakskart til BMK og BU 

- sak «Endringer i Arbeiderpartiets gruppe med innvirkning for komite og utvalg» settes 

på sakskartet til BU». 

 

Sak 25 /14  Røyking ved inngangspartier til offentlige bygg 

 

Forslag til vedtak fra Kristin Sandaker (A) 

I forbindelse med tilføyelse til Lov om vern mot tobakksskader (tobakksskadeloven), som 

trådte i kraft 1. juli i år, tolker AU lovendringen slik at inngangspartiet til lokaler der det 

avholdes møter i folkevalgte forsamlinger bør være røykfritt. AU stiller seg bak at dette kan 

ivaretas slik at møteleder på hvert møte, fram til dette er blitt vanlig praksis, henstiller de 

folkevalgte og andre som er til stede, om å trekke et stykke unna hvis de skal røyke. I den 

grad det er aktuelt vil dette gjelde både for BU-møtene og for møtene i fagkomiteene. AU 

anbefaler at det ikke under noen omstendighet røykes i forbindelse med møter i 

Ungdomsrådet. Det forutsettes at admin. i denne forbindelse får fjernet/flyttet det som måtte 

være av røykemøbler/installasjoner som ev. kommuniserer noe annet enn ovennevnte. 

 

Vedtak i AU 

I forbindelse med tilføyelse til Lov om vern mot tobakksskader (tobakksskadeloven), som 

trådte i kraft 1. juli i år, tolker AU lovendringen slik at inngangspartiet til lokaler der det 

avholdes møter i folkevalgte forsamlinger bør være røykfritt. AU stiller seg bak at dette kan 

ivaretas slik at møteleder på hvert møte, fram til dette er blitt vanlig praksis, henstiller de 

folkevalgte og andre som er til stede, om å trekke et stykke unna hvis de skal røyke. I den 

grad det er aktuelt vil dette gjelde både for BU-møtene og for møtene i fagkomiteene. AU 

anbefaler at det ikke under noen omstendighet røykes i forbindelse med møter i 

Ungdomsrådet. Det forutsettes at admin. i denne forbindelse får fjernet/flyttet det som måtte 

være av røykemøbler/installasjoner som ev. kommuniserer noe annet enn ovennevnte. 

 

 

Bydel Østensjø, 04.09.2014 

 

Kristin Sandaker (A)      Therese Kloumann Lundstedt  
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BU-leder       BU-sekretær 


